

中国核心期刊(遴选)数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2015 12

中旬刊(总第 403 期 / 第 34 卷)

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

价值工程

目 录

2015年12月中旬刊(总第403期/第34卷)
1982年创刊 2015年12月18日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字: 袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 郝明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

编辑部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178

0311-83036626

传 真: 0311-87024742

投稿信箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红 杨丽

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证: (石市) 1301024D00032

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路 88 号卓达

物业楼 A501 室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00 元人民币

海外定价: 30.00 美元

* 价值管理 *

- 大数据在淘宝网电子商务模式创新中的应用研究 陈原 等(1)
合同能源管理在高校中的应用 周盼(5)
水电站大坝安全监测数据的管理研究 余忠全(7)
对张家口地区发展风力发电行业的调研报告 王浩(9)
施工企业物资招投标存在的几个问题 豆晓会(13)
中小投资者利益保护问题探讨 龚太寿 等(15)
场(厂)内专用机动车辆常见事故分析及预防措施 周俊(17)
基于 app 的企业孵化器危险源动态安全管理应用 李尊龙 等(18)
旅游业视阈下滇越边境地区可持续发展路径探析 曹德瑞(22)
煤矿应急语音广播在实际中的应用 何平等(25)
地方财政可持续性实证检验 赵珂一(27)
基于 CVaR 的煤矿企业安全投入模型 魏丹(30)
基于 VAR 的企业年金投资风险计量 幸翔 等(32)
基于专业需求的需求价格弹性研究 冯天祥 等(34)
公租房现阶段的问题分析与应对 苑东亮 等(36)
云南省政府引导基金的问题研究 高雯(39)
欠发达地区新型城镇化存在的问题与对策 黄金岭 等(42)
建设工程安全事故原因分析与防范 袁明慧 等(44)
最低工资对河南省劳动密集型行业就业影响的实证研究 张梦婕 等(47)
江苏高校研发经费与科研成果产出的关联度测算 杨正亚 等(49)
浅谈提高高校闲置固定资产管理水平 谭文菁 等(51)
MA600 型支线货机运营可行性分析 周向育(54)
对建设工程施工技术管理的探讨 韩先进(57)
论园林工程在决策及设计阶段的工程成本控制 罗金连(60)

* 价值链·供应链 *

- 基于灰色理论的装备配件需求预测模型 李元左 等(62)
“互联网+”背景下儿童职业体验中心的新型商业模式构建与分析
..... 郑艳艳 等(64)
基于 FMEA 的供应链风险评估 杨文静(66)
航材可视化仓库建设研究 史玉敏 等(68)

* 功能载体创新 *

- 有色金属行业硫化物废水治理技术现状及发展趋势 郑曦 等(70)
浆叶间距对搅拌槽内流动场的影响 高勇 等(72)
恒定金属切除率下的模具钢高速切削参数实验优选 滕朝晖(74)
隧道衬砌质量地质雷达检测正演模拟 高忠民(75)
超声波检测技术在压力容器定期检验中的运用 王金波(77)
不同弹性常数下封隔器胶筒性能研究 张斐斐 等(79)
钢筋螺纹套丝连接工艺在送电线路工程的应用 陈亦(81)
浅谈提升煤矿机电运输管理水平的有效策略 杨君(84)
电气自动化在楼宇智能化方面的应用 符明(87)
华能左权电厂管状带基础施工测量分析 吴涛(89)
火力电厂的可持续发展与环境保护 马海波(91)
全连轧生产线快速冷却温度控制 肖传琦 等(94)
探究智能变电站智能设备互换性实现方法 邢小忠(96)
基于一种内燃动车组折棚式风挡的新型设计 张振甫 等(98)
麦垛山煤矿首采面切眼支护设计优化 张艺耘 等(100)

温湿度独立控制空调技术应用及效果分析	王秀明(102)
碳纤维布加固钢筋混凝土框架梁荷载试验研究	范茂松(104)
分布式光伏发电系统的初步设计	李炜烽等(106)
建筑电气工程强电施工与设计方法分析	言娟(108)
沿海架空输电线路防台风灾害的探讨	李晓斌(110)
现浇箱梁碗扣式脚手架满堂支架设计计算	谢中文(113)
不锈钢车体内高尺寸超差的分析与改进建议	练春杏等(116)
龙江水电站1#岔管安装的工艺措施	陈芝(118)
浅谈高墩滑框倒模施工技术	吴敦彬(121)
开关磁阻电机的角度优化	李文转等(125)
专注度触发假肢运动的新方法	李振界等(127)

*** 价值应用 ***

数字系统设计实验教学探索	杨建华等(131)
电磁场与电磁波实验教学研究	霍文晓等(133)
外国地震中应急响应技术研究	郭佳等(135)
一种基于聚类技术的非量化考勤系统研究	乔磊等(138)
云南宁蒗大公山地区铜矿化富集特征	陈雷等(141)
利用 Multisim 仿真优化数字电子技术课程教学	顾德等(144)
浅谈预科教育质量评估指标体系	吐尔德古力·巴扎尔艾力等(146)
大学教学楼人员疏散策略研究	奚秋韵等(149)
历史城区保护建设开发模式研究	马铁军(151)
河南省 GIS 学科研究热点可视分析与探讨	王雅萍等(153)
废旧炮弹销毁分析与施工	何贤辉等(157)
临床医学实验教学中心建设的探索与实践	陈航等(160)
独立学院经管类专业统计学教学改革几点思考	邱涛(162)
农业院校分子生物学实验方法的改进和探索	蔡春梅等(165)
3D 打印应成为未来高等教育发展的新常态	芦欣(166)
协同创新主体协同行为分析与对策探究	王坤娜等(169)
大学科技园区与区域电子商务发展的作用机制分析	张敬斋(172)
光纤通信技术在小区宽带网中的应用研究	季丹(174)
基于 K-匿名的轨迹隐私保护相关技术研究	徐勇等(176)
浅谈信息化教学在高职院校教学中的应用	胡宏锋等(179)
“互联网+”视域下会计情景模拟实验教学的探究	李孟玫等(181)
监测流域水环境数据中心设计研究	郑雯倩(184)
高校校园园林植物资源调查与分析	张凤(187)
开放、创新型智能化实训中心建设的研究	李谷(189)

改革毕业论文环节,增强本科生专业能力的培养质量	辛华等(191)
工业工程专业运筹学课程“三位一体”教学模式的探索与实践	祝荣欣等(193)
台湾小班化教育改革实践及其启示	洪长存等(195)
浅议 ADS-B 系统的技术特点和经济性	覃燕(198)
网络客服——贵州发展智慧旅游的关键	蔡静(200)
高职院校学生就业能力培养模式构建问题研究	赵翠(202)
宁夏社区舞蹈开展现状的调查研究	严津(204)
移通学院工程项目管理沙盘课程优化设计	周梦娇等(206)
级数 $\sum \phi_n$ 的一个推广	王璐(208)
高职院校导游服务技能大赛选手训练模式研究	肖晓莹(209)
算子 Bernstein-Bezier 的一个逼近定理	王瑶准(212)
民族预科数学试验课程初探	陈静(214)
恩施州土地利用效益研究	廖子月等(216)
基于 VPN 和 PKI 技术的校园网安全模型的设计与实现	陈立(219)
合作学习模式评价方式研究与探索	王艳双(221)
浅析工作满意度对酒店管理专业订单班学生就业异动的影响	陈怡梦(224)

*** 工业工程 ***

六西格玛在处理垃圾渗滤液改进中的应用	李凤等(227)
--------------------------	----------

*** 质量工程 ***

大型航空试验过程技术/质量管理体系设计	胡强等(229)
---------------------------	----------

*** 综合 ***

铁路给排水监控系统实施技术评价模型的构建研究	陈菁雅等(232)
“三维一体”的产学研用物流管理专业实践基地和导师团队建设研究	姜方桃等(235)
高职院校内涵建设特点分析	雷艳玲等(237)
无人机航测技术在公路征地项目中的应用	李良等(240)
福州市物业管理公司发展现状及对策研究	陈国铁(242)
大湘西旅游产业一体化品牌建设研究	李林杰等(245)
加快物流人才培养,为南充现代物流的发展提供人才智力支持	蔡昭君等(248)
研学旅行初探	滕丽霞等(251)
欧洲应用技术大学办学特色及对地方本科高校转型发展的启示	杨刚要(254)
无纸化考试在传热学课程考试中的可行性分析	施红等(256)
我国气象部门廉政文化建设研究	袁敏等(258)

《价值工程》杂志

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国商界文联会刊、中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

重点推荐、价值管理、价值链·供应链、功能载体创新、价值应用、工业工程、质量工程、综合等。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.34 12.b

(Sum No.403)

Published in Dec. 18, 2015

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Study on the Application of Big Data in Taobao's E-commerce Mode Innovation CHEN Yuan, *et al.*
5 Application of Energy Performance Contracting in Colleges ZHOU Pan
7 Study on the Management of the Safety Monitoring Data of Hydropower Station Dam YU Zhong-quan
9 Investigation Report on the Development of Wind Power Industry in Zhangjiakou WANG Hao
13 Some Problems in the Material Bidding of Construction Enterprises DOU Xiao-hui
15 On the Protection of Medium and Small Investors' Interest GONG Tai-shou, *et al.*
17 Common Accident Analysis of Internal Motor Vehicles and Prevention Measures ZHOU Jun
18 Business Incubator Hazard Dynamic Security Management Application Based on app LI Zun-long, *et al.*
22 Analysis of the Path for the Sustainable Development of the Yunnan Border Area from the Perspective of Tourism CAO De-rui
25 Application of Coal Mine Emergency Voice Broadcasting HE Ping, *et al.*
27 Empirical Test on Local Fiscal Sustainability ZHAO Ke-yi
30 Safety Input in Coal Mine Enterprise Based on CVaR Model WEI Dan
32 Enterprise Annuity Investment Risk Measurement Based on VAR XING Xiang, *et al.*
34 Study on the Demand Price Elasticity Based on Professional Demand FENG Tian-xiang, *et al.*
36 Analysis and Solution of Present Public Rental Housing Problem YUAN Dong-liang, *et al.*
39 On the Venture Capital Fund Guided by Government in Yunnan Province GAO Wen
42 Problems and Countermeasures of New-type Urbanization in Underdeveloped Areas HUANG Jin-ling, *et al.*
44 Causes Analysis and Prevention of Safety Accident of Construction Project YUAN Ming-hui, *et al.*
47 The Empirical Study on the Effect of the Minimum Wage to the Employment of Labor-intensive Industry in Henan Province
..... ZHANG Meng-jie, *et al.*
49 Correlation Estimation of Research Funding and Research Output of Jiangsu Universities YANG Zheng-ya, *et al.*
51 On the Improvement of Idle Fixed Assets Management Level in Colleges and Universities TAN Wen-jing, *et al.*
54 Feasibility Analysis on Regional Cargo Aircraft Operation of MA600 Cargo Aircraft ZHOU Xiang-yu
57 On Construction Project Technical Management HAN Xian-jin
60 Discussion on the Cost Control of Garden Engineering in Decision-making and Design Phase LUO Jin-lian

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 62 Forecasting Model of Equipment Spare Parts Demand Based on Grey Theory LI Yuan-zuo, *et al.*
64 Construction and Analysis of the New Business Mode of Children Career Experience Center under the Background of "Internet +"
..... ZHENG Yan-yan, *et al.*

- 66 Supply Chain Risk Assessment Based on FMEA YANG Wen-jing
 68 Research on the Construction of Aircraft Equipment's Visual Warehouse SHI Yu-min, *et al.*

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 70 Review on the Current Situation and Development Trend of Treatment Technology for Nonferrous Industry Wastewater Containing Sulfide
 ZHENG Xi, *et al.*
 72 The Influence of the Impeller Spacing on Flow Field in Stirred Tank GAO Yong, *et al.*
 74 Experimental Optimization of Mold Steel High Speed Cutting Parameters Based on the Constant Metal Removal Rate
 TENG Zhao-hui
 75 Forward Simulation of Ground Penetrating Radar for Tunnel Lining Quality Detection GAO Zhong-min
 77 Application of Ultrasonic Detection Technology in Pressure Vessel Regular Inspection WANG Jin-bo
 79 The Sealing Performance of Rubber Tube at Different Elastic Constants ZHANG Fei-fei, *et al.*
 81 Application of Steel Threaded Sleeve Connection Technique in Transmission Lines Engineering CHEN Yi
 84 Effective Strategies to Enhance the Level of Coal Mine Mechanical and Electrical Transport Management YANG Jun
 87 Application of Electrical Automation in Intelligent Building FU Ming
 89 Analysis of the Tubular Belt Foundation Construction Measurement in Huaneng Zuoquan Power Plant WU Tao
 91 Sustainable Development of Thermal Power Plants and Environmental Protection MA Hai-bo
 94 Temperature Control of Fast Cooling for Full Continuous Rolling Line XIAO Chuan-qi, *et al.*
 96 Exploration on the Implementation Method of Intelligent Equipment Compatibility in Intelligent Substation XING Xiao-zhong
 98 The New Structural Design of Gangway Bellows Based on the Diesel Multiple Units ZHANG Zhen-fu, *et al.*
 100 Optimization Design for the Cut Supporting of the First Coal Face in Maiduoshan Coal Mine ZHANG Yi-yun, *et al.*
 102 Application and Effect Analysis of Independent Temperature and Humidity Control Air-conditioning Technology WANG Xiu-ming
 104 Research on Load Test of Carbon Fiber Strengthening Reinforced Concrete Frame Beam FAN Mao-song
 106 Preliminary Design of Distributed Photovoltaic Power Generation System LI Wei-yi, *et al.*
 108 Analysis of Strong Electricity Construction and Design Method of Building Electrical Engineering YAN Juan
 110 The Discussion of Typhoon Disaster Prevention in Coastal Overhead Transmission Lines LI Xiao-bin
 113 Design and Calculation of the Full Framing for the Bowl-Scaffold in Cast-in-place Box Girder XIE Zhong-wen
 116 Analysis and Improvement Suggestions of High Tolerance in Stainless Steel Car Body LIAN Chun-xing, *et al.*
 118 The Methods of Bifurcated Pipe Installing Technology of Longjiang Hydropower 1# CHEN Zhi
 121 Construction Technology of Concrete Modeling by Sliding Basket for the High Pier Bridge WU Dun-bin
 125 Angle Optimization for Switched Reluctance Motor LI Wen-zhuan, *et al.*
 127 The Research about the Triggering of Artificial Limb Movement by Attention LI Zhen-jie, *et al.*

VALUE APPLICATION

- 131 The Reform and Exploration of Experiment Teaching of Digital System Design YANG Jian-hua, *et al.*
 133 Research on the Experimental Teaching of Electromagnetic Fields and Waves HUO Wen-xiao, *et al.*
 135 Study on Technologies for Emergency Response Abroad GUO Jia, *et al.*
 138 A Research on Clustering for Attendance System QIAO Lei, *et al.*
 141 Characteristics of Copper Mineralization of Dagong Mountain in Ninglang, Yunnan CHEN Lei, *et al.*
 144 Optimization of Digital Circuits Course by Multisim Simulation GU De, *et al.*
 146 Introduction to the Preparatory Education Quality Evaluation Index System Tuerdeguli·Bazhaeraili, *et al.*
 149 Research on the Personnel Evacuation Strategy of Teaching Buildings in Colleges XI Qiu-yun, *et al.*
 151 Research on the Historic City Protection, Construction and Development MA Tie-jun
 153 The Visual Analysis and Discussion on GIS Research Hotspots in Henan WANG Ya-ping, *et al.*
 157 Analysis and Construction of Discarded Bombs Destruction HE Xian-hui, *et al.*
 160 Exploration and Practice of the Construction of Experimental Teaching Center of Modern Clinical Medicine CHEN Hang, *et al.*
 162 Reflections on the Reform of Statistics Teaching for Economic Management Majors in Independent Colleges QIU Tao
 165 Exploration and Improvement for Methods of the Molecular Biology Experiment in Agricultural Colleges CAI Chun-mei, *et al.*
 166 3D Printing: the New Normal for the Future Development of Higher Education LU Xin
 169 Research on Mechanism of Collaborative Innovation Based on Game Theory and Revelations WANG Kun-na, *et al.*

- 172 Analysis of the Mechanism of Action on the Science and Technology Park of University and the Regional Electronic Commerce Development ZHANG Jing-zhai
- 174 Application of Optical Fiber Communication in the Community Broadband JI Dan
- 176 The State of the Art of Privacy Preserving for Trajectory Data based on K-anonymity XU Yong, *et al.*
- 179 The Application of Teaching with Information Technology in Higher Vocational Colleges HU Hong-duo, *et al.*
- 181 Exploration of the Experimental Teaching of Accounting Situation in the Perspective of "Internet +" LI Meng-mei, *et al.*
- 184 Research on the Design of the Data Center Monitoring the River Basin Conditions ZHENG Wen-qian
- 187 The Survey and Analysis on Landscape Plant Resources of Laiwu Vocational and Technical College ZHANG Feng
- 189 On the Construction of Open and Innovative Intelligent Training Center LI Gu
- 191 Reform the Writing Link of Graduation Thesis, Enhance the Training Quality of Undergraduates' Professional Ability ... XIN Hua, *et al.*
- 193 Exploration and Practice on the "Trinity" Teaching Mode for Operations Research Course of Industrial Engineering Major
..... ZHU Rong-xin, *et al.*
- 195 Small-class Education Reform Practices in Taiwan and Its Revelation HONG Chang-cun, *et al.*
- 198 Technical Characteristics and Economical Efficiency of ADS-B System QIN Yan
- 200 Online Customer Service: the Key of Developing Smart Tourism in Guizhou CAI Jing
- 202 On the Construction of Higher Vocational College Students' Employment Ability Training Mode ZHAO Cui
- 204 Investigation on the Current Development Situation of Community Dance in Ningxia YAN Jin
- 206 Optimization Design on the Sand Table Course of Engineering Project Management in College of Mobile Telecommunications
..... ZHOU Meng-jiao, *et al.*
- 208 An Extension of Series ${}_1\phi_1$ WANG Lu
- 209 On the Competitor Training Mode of Tourist Guide Service Skills Competition in Higher Vocational College XIAO Xiao-ying
- 212 Approximation of Bernstein-Bezier Operators WANG Yao-zhun
- 214 Preliminary Study on the Mathematical Experimental Course of the National Matriculation CHEN Jing
- 216 Study on Coupling Relationship of Land Use Efficiency in Enshi Autonomous Prefecture LIAO Zi-yue, *et al.*
- 219 Design and Implementation of Campus Network Security Model Based on VPN and PKI CHEN Li
- 221 Research and Exploration on the Evaluation Method of Cooperative Learning Model WANG Yan-shuang
- 224 Influence on the Employment Particular Changes of the Ordered Class Students of Hotel Management Major Caused by Work Satisfaction
..... CHEN Yi-meng

IE

- 227 Application of Six Sigma in the Improvement of Garbage Percolate LI Feng, *et al.*

QUALITY ENGINEERING

- 229 Technical Management and Quality Control System Development for Complex Aviation Test Procedure HU Qiang, *et al.*

COMPREHENSION

- 232 Technical Evaluation Model of Railway Water Supply and Drainage Monitoring System CHEN Jing-ya, *et al.*
- 235 On the Construction of Practice Base and Mentor Team of "Three-dimensional Integrated" Production-learning-research-application
Logistics Management Major JIANG Fang-tao, *et al.*
- 237 Analysis on the Connotation Construction Characteristics of Higher Vocational Colleges LEI Yan-ling, *et al.*
- 240 Application of Unmanned Aerial Vehicle Aerophotogrammetry Technology in Highway Land Acquisition LI Liang, *et al.*
- 242 On the Current Development Situation of the Property Management Companies and Its Countermeasures in Fuzhou CHEN Guo-tie
- 245 On the Brand Construction of Tourism Industry Integration of Great Western Hunan LI Lin-jie, *et al.*
- 248 Speed up the Logistics Talents Training to Provide the Talents Intellectual Support for the Development of Modern Logistics in Nanchong
..... CAI Zhao-jun, *et al.*
- 251 Analysis on the Study Travel TENG Li-xia, *et al.*
- 254 Revelation of the Transformation Development for Local Undergraduate Colleges and Universities by the School-running Characteristics
of European Applied Technology Universities YANG Gang-yao
- 256 Feasibility Analysis on the Paperless Examination in the Curriculum Examination of Heat Transmission Science SHI Hong, *et al.*
- 258 On the Clean Government Culture Construction of China's Meteorological Department Based on the Abroad Clean Government Culture
Construction YUAN Min, *et al.*

2015第三届价值工程与项目管理国际会议

◇ 剪影 ◇

(文见本期封二)



北京航空航天大学党委副书记、
副校长、中国工程院院士张军



美国价值工程师协会主席
玛丽安·刘易斯



米兰比科卡大学教授、IEEE
系统杂志总编Vincenzo Piuri



终身价值专家、博士、台湾
新竹交通大学教授张柏毅



北京市工程咨询公司
副总经理王革平



西南财经大学副教授、北京价
值工程学会副秘书长张汉鹏



图为部分会议代表合影